
Kære medlemsklubber 

Som I måske ved, har DBU's bestyrelse drøftet muligheden for Fast Track-ordning for kvindefodbolden i Danmark efter 
forslag fra Kvindeeliteudvalget.  

Forslaget har været i høring og er blandt andet blevet afvist af DBU's Lokalunioner, se deres holdning her: 
https://www.dbujylland.dk/nyheder/2023/oktober/lokalunionerne-om-fast-track-system-i-dansk-kvindefodbold/.  

Derfor var punktet kun til drøftelse bestyrelsesmødet. Her besluttede DBU's bestyrelse at tage punktet på dagsordenen 
igen til næste møde i slutningen af november.  

Tak til jer alle for aktiv og engageret drøftelse af Fast Track-ordning på rækkemødet i GKL og Teams mødet med 1. og 2. 
divisionsklubberne samt for de fremsendte høringssvar. 

 

Hilsen Mette Bach Kjær og Mette Worsøe 
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